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تسریع در انتقال آب ارس به دشت مرند

تسریع در انتقال آب ارس به دشت مرند

گرشاسبی در جلسه حفاظت از منابع آب شهرستان مرند گفت: در سال جاری شدهد کاهش شدید آب در دشت

هرزندات بودیم که با تسریع در انجام پروژه آب رسانی انتقال اب ارس و همکاری مردم در برداشت آب مجاز میتوان

شاهد حفظ این دشت پراهمیت در شهرستان باشیم. وی افزود: کاهش برداشت اب زیرزمینی، خشک شدن چشمه ها و

قنات ها، نشست گسترده زمین و نبود آب برای ایجاد واحدهای صنعتی در دشت هرزندات از جمله تبعات کاهش و

نبود آب در این دشت است.

گرشاسبی در جلسه حفاظت از منابع آب شهرستان مرند گفت: در سال جاری شدهد کاهش شدید آب در دشت هرزندات بودیم که با تسریع در انجام پروژه آب رسانی انتقال اب ارس و همکاری مردم

در برداشت آب مجاز میتوان شاهد حفظ این دشت پراهمیت در شهرستان باشیم.

وی افزود: کاهش برداشت اب زیرزمینی، خشک شدن چشمه ها و قنات ها، نشست گسترده زمین و نبود آب برای ایجاد واحدهای صنعتی در دشت هرزندات از جمله تبعات کاهش و نبود آب در این

دشت است.

فرماندار شهرستان مرند به اقدامات انجام یافته در حوزه آب شهرستان اشاره کرد و افزود: در حال حاضر ۹۲۶ حلقه آب چاه مجاز در شهرستان مرند فعال هستند که برای ۵۰۰ حلقه از این چاهها کنتور

هوشمند نصب شده است که این اقدام باعث صرفه جویی ۵۰ میلیون مترمکعبی آب در طی سالهای گذشته در شهرستان مرند شده است.

وی با اشاره به توجه دولت به موضوع آبیاری قطره ای بیان داشت: سیاست دولت اجرای آبیاری بارانی و قطره ای و خروج از آبیاری سنتی در باغات است .

نماینده عالی دولت در شهرستان با اشاره به فرهنگ سازی و حرکت جهادی در جهت اصلاح الگوی مصرف در آب بیان داشت: با رفتار تعاملی سازنده و کارشناسی می توان وضعیت آبی شهرستان را

مدیریت کرد و ضرورت دارد قالبی برای مردم تعریف شود تا با شرایط موجود شهرستان آنرا اجرا کنیم .

وی ادامه داد : وضعیت آبی شهرستان خطرناک است و بیشتر چاه های آب به وسیله پمپ استخراج می شود که با وضعیت برداشت های بی رویه روز به روز بر افت سطح آبهای زیر زمینی شهرستان

افزوده می شود .

معاون استاندار و فرماندار شهرستان ویژه مرند با اشاره به نیاز ضروری شهرستان بر تسریع آبرسانی ارس افزود: وضعیت آبی شهرستان به طوری است که باید در انتقال آب ارس به شهرستان تسریع

شود تا بیشتر دچار مشکل نشویم.

گرشاسبی فرماندار شهرستان ویژه مرند تاکید کرد : با این شرایط فعلی در زمینه آب و نشست های زیر زمینی نباید مصرف آب بی رویه باشد و همه باید رعایت مصرف بهینه آب داشته باشیم و در این

زمینه همه کار فرهنگی و جهادی کنیم .

0 صفحه 1 | ITShams.ir - قدرت گرفته از پرتال شمس

https://marand.ostan-as.ir/News/50/

